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−−−− najbolji su predavači upravo autori tih predavanja: Ante Jukić i Mladen 
Proštenik, 

−−−− najbolji voditelji sekcija: Neda Marčec Rahelić i Ante Jukić. 
Rasprava Okruglog stola je dobila visoku ocjenu - vrlo dobar. 
Smještaj u hotelima je dobro ocijenjen. Hotel Funimation je dobio očekivano dobre 
ocjene, dok su oko hotela Donat mišljenja podijeljena. Oni nešto skromniji gosti dali 
su mu dobre ocjene (ponajviše zbog dobre hrane i lijepe kongresne dvorane) dok je 
drugi dio, mislimo opravdano, dao nižu ocjenu (prvenstveno zbog kvalitete soba). 
Organizacija simpozija dobila je gotovo isključivo odlične ocjene od svih anketiranih, 
što nas naravno, posebno raduje i opravdava uloženo vrijeme i trud. 
Prema odgovorima na posljednje pitanje Upitnika, simpozij GORIVA 2008 je u 
potpunosti ispunio očekivanja većine anketiranih i dobio ocjenu odličan! To je 
sigurno najbolji poticaj organizatoru da unatoč sve težim i turbulentnijim vremenima 
ustraje u organizaciji ovakvih stručnih skupova. 
Na kraju ovog prikaza zahvaljujemo se u ime organizatora Hrvatskog društva za 
goriva i maziva svim autorima i koautorima na očito velikom trudu uloženom u 
pripremu referata i postera, jer su sva izlaganja i prezentacije bili vrlo zanimljivi. 
Još jednom se zahvaljujemo i našim sponzorima koji su u velikoj mjeri svojom 
financijskom i materijalnom potporom omogućili održavanje ovog skupa. 
Nadamo se da ćemo za dvije godine već imati nova postrojenja u obje rafinerije, te 
ujednačenu visoku kvalitetu motornih goriva na tržištu o čemu ćemo moći razmijeniti 
iskustva na sljedećem stručno-znanstvenom simpoziju. 
 
Pozivamo vas već sada na simpozij GORIVA 2010! 
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